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Aanleiding: 

 

Vragen naar aanleiding van het bericht college In de raadsvergadering van 27 januari 2021 is de 

motie “yes, we can” aangenomen van GroenLinks, SP en ChristenUnie. In deze motie is het college 

opgedragen zich aan te sluiten bij de campagne “yes, we can” van de statiegeldalliantie. Volgens 

uw bericht is de noodzaak van het aansluiten bij deze campagne vervallen door het besluit van het 

kabinet. GroenLinks heeft hier de volgende vragen bij: 

 

1. Bent u ermee bekend dat de campagne oproept tot eerdere invoering 

van statiegeld op blik? 

Antwoord:  

U stelt dat de campagne oproept tot eerdere invoering maar het College heeft het beeld dat 

de campagne roept op tot eerdere besluitvorming t.a.v. de invoering van statiegeld op blik. 

Dit is een kleine maar belangrijke nuance. 

 

2.    Bent u ermee bekend dat de campagne ook zorgt voor aandacht voor zwerfafval, 

onder andere van blikjes? 

Antwoord: 

Ja. 

 

 

GroenLinks is van mening dat, hoewel er erg hoopvolle stappen zijn gezet in het landelijk beleid, 

aansluiting bij de campagne van de statiegeldalliantie nog steeds relevant is. 

 

3.      Is het college bereid om de motie helemaal uit te voeren en zich nog aan te sluiten 

bij de campagne? 

Antwoord: 

Dat is gebeurd. De gemeente was al sinds 2018 aangesloten bij de Statiegeldalliantie en 

heeft zich naar aanleiding van de motie aangemeld bij de campagne ‘Yes, we can’. In haar 

persbericht van 3 februari jl. (https://statiegeldalliantie.org/2021/02/statiegeld-op-blikjes-

yes-we-did-it/) beschouwt de Statiegeldalliantie de actie als geslaagd en afgerond. Het 

College ziet geen noodzaak om deze actie nu nog uit te dragen. 

Communicatie over zwerfafval, waaronder ook het blik, wordt/blijft onderdeel van de 

reguliere communicatie. 


